

朝陽科技大學 099學年度第1學期教學大綱
Leisure sport venue management study 運動休閒場館經營管理專題研究

當期課號	7120	Course Number	7120
授課教師	張瑞興	Instructor	CHANG,JUI HSING
中文課名	運動休閒場館經營管理專題研究	Course Name	Leisure sport venue management study
開課單位	休閒事業管理系碩士班二A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	1.使學生具備運動場館場地佈置及動線規劃知識。 2.使學生具備運動器材及設施修護與管理的知識。 3.使學生具備緊急醫療及疏散的知識。	Objectives	1.To equip students with the sports complex site layout and planning knowledge of line。 2.To equip students with the sports equipment and facilities maintenance and management of knowledge。 3.To equip students with the emergency medical and evacuation of knowledge。
教材	官文炎，（2009），運動場館規劃與經營管理，華格那企業有限公司。 雷文谷，（2006），運動場館設施規劃與管理，全威圖書有限公司。 呂銀益，（2006），運動俱樂部經營管理，華格那企業有限公司。	Teaching Materials	1.Management of Sport Club 2.Management Physical Education and Sport
成績評量方式	1. 課堂參與: 30%; 2. 期中報告: 30%; 3. 期末報告: 40%。	Grading	1. Attendance and participation: 30%; 2. Midterm presentaiton: 30%; 3. Final report: 40%.
教師網頁	http://www.cyut.edu.tw/~leisure/		
教學內容	1.運動場館基本概論 2.運動場館規劃原則 3.運動場館設施規劃與設計 4.運動場館經營概論 5.個案分析與討論	Syllabus	1.Basic Introduction stadium 2.Stadium planning principles 3.Sports facilities planning and design 4 Introduction of stadium operations. 5.Case analysis and discussion

尊重智慧財產權，請勿非法影印。